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"Od digitalizácie k udržateľnosti: Priemysel novej generácie" 
 

konferencia počas Medzinárodného strojárskeho veľtrhu  
21. máj 2025, Nitra 

 
 
Otvorenie konferencie:  
 
9:30 - 9:35 Michal Kardoš, výkonný riaditeľ, SAPIE  
9:35 - 9:40 Jozef Pavle, riaditeľ, NÁRODNÉ VÝSTAVISKO Agrokomplex  
 
Úvodné slovo:  
 
9:40 - 10:00 Alena Sabelová, štátna tajomníčka, Úrad podpredsedu vlády SR pre Plán obnovy a 
  znalostnú ekonomiku   
 
10:00 - 11:15 Digitalizácia a inovácie ako nástroj zvyšovania produktivity firiem - panelová 

diskusia  
Automatizácia a robotizácia menia priemyselné prostredie na Slovensku, ale aj vo svete. 
Ako podporiť zvyšovanie produktivity slovenského priemyslu? Prečo potrebuje priemysel 
viac inovácií a ako z domácich firiem vybudovať úspešné medzinárodné firmy? Čo sú hlavné 
prekážky firiem a ako ďalej rozvíjať existujúcu sieť priemyselných R&D centier?  
 
Martin Mrva, Director of Product, Brightpick   
Michal Ukropec, CEO, Twinzo   
Jiří Holoubek, člen predstavenstva, Svaz průmyslu a dopravy ČR  
Martin Jančo, CEO, M2M Solutions  
moderuje: Vladimír Švač, doménový špecialista pre priemysel, VAIA 

 
11:15 - 12:30 Financovanie prelomových inovácií pre budúcnosť  - panelová diskusia  

Ako financovať prelomové investície v priemysle? Výhody a obmedzenia aktuálnych 
možností financovania (rizikový kapitál, granty, daňové nástroje a bankové záruky). 
Praktické príklady úspešne financovaných projektov.  

 
Marek Repko, Head of Operations, Ayming Slovakia   
Zuzana Slezáková, projektová manažérka, EXPANDI 4.0 
Matej Mravec, Portfolio Manager, Crowdberry 
moderuje: Jaroslav Bukovina, Policy Analyst, SAPIE  

 
12:30 - 13:00 prestávka  
 
13:00 - 13:15 NIS2 / Novela zákona o kybernetickej bezpečnosti - prezentácia  

Aké dôsledky prináša novela zákona o kybernetickej bezpečnosti pre slovenské 
podniky? Koho sa týka, aké povinnosti z nej vyplývajú a do kedy je potrebné ich 
splniť? V prezentácii sa zameriame aj na perspektívu z pohľadu menších firiem, a 
predstavíme spôsoby, ako sa úspešne adaptovať na nové legislatívne požiadavky. 

 
Andrej Ižold, analytik kybernetickej bezpečnosti, Orange  
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13:15 - 13:30 Spoločná cesta MKB a firemného manažmentu pri riadení bezpečnosti 

Ako vyzerá každodenná realita manažéra kybernetickej bezpečnosti? Prezentácia sa 
zameria na najčastejšie výzvy, s ktorými sa profesionáli stretávajú pri riadení 
bezpečnostných opatrení, a identifikuje oblasti, ktoré bývajú často opomínané. Identifikuje 
najúčinnejšie prístupy a postupy, ktoré zabezpečujú ochranu v dynamickom sa meniacom 
prostredí. 

 
Michal Ďorda, partner pre expertné služby, Cyllium  

 
13:30 - 13:45 Ekosystém kybernetického zločinu - prezentácia  

Zamýšľali ste sa niekedy, voči komu sa vlastne musíme brániť? V tejto prezentácii sa 
ponoríme do zákulisia kriminálnych organizácií, ktoré stoja za známymi útokmi napr. 
formou ransomvéru. Poodhalíme ich vnútornú štruktúru, princípy fungovania a efektívne 
stratégie obrany proti týmto sofistikovaným hrozbám. 
 
Martin Lohnert, riaditeľ, void SOC  
 

13:45 - 14:15  Q&A s rečníkmi po prezentáciách  
 

Martin Lohnert, riaditeľ, void SOC 
Michal Ďorda, partner pre expertné služby, Cyllium 
Andrej Ižold. analytik kybernetickej bezpečnosti, Orange  
moderátorka: Marcela Zimová, riaditeľka informačnej bezpečnosti, Piano 
Software  

 
14:15 - 15:30 Ako zvýšiť produktivitu firiem pomocou AI?  - panelová diskusia 

Podľa PwC 2024 AI Jobs Barometer firmy, ktoré intenzívne využívajú AI zaznamenávajú 
takmer päťkrát vyšší nárast produktivity práce. To naznačuje, že AI môže pomôcť firmám a 
zároveň ekonomikám vyjsť z nizkeho rastu produktivity a tak podporiť hospodársky rast. 
Zároveň skokovo rastie počet pracovných ponúk, ktoré vyžadujú zručnosti v oblasti umelej 
inteligencie, pričom sa častokrát jedná o finančné vysoko hodnotené pozície. Okrem 
jednoznačných benefitov, ktoré adoptovanie AI nástrojov prináša sa musia firmy 
vysporiadať aj s rekvalifikáciou svojich zamestnancov ako aj s novými investičnými 
nákladmi. Ako dokážeme podporiť európske podniky v procese AI transformácie vďaka 
ktorej zvýšia svoju produktivitu a konkurencieschopnosť? Poznáme príklady dobrej praxe z 
Česka alebo Slovenska?  

 
Ondřej Ferdus, riaditeľ sekcie digitálnej ekonomiky, Svaz průmyslu a dopravy ČR  
Marek Šebo, CEO, Cognexa  
Libor Bešenyi, Co-CEO & CTO, Xolution 
moderuje: Michal Číž, produktový riaditeľ, SAPIE  


